



Visitor Guideline @ Mai Po Nature Reserve

To ensure a successful trip to Mai Po Nature Reserve , please note the following:

Preparation:

- √ Wear plain-coloured cloths and long trousers are preferred.
- √ Terrain is gentle in the Nature Reserve. You will be more comfortable if you wear walking shoes.
- √ Bring plenty of water in a reusable water bottle. Water stations are available at centre.
- √ Bring your insect repellent, sun screen, hat, raincoat and umbrella if needed.
- √ You are welcome to bring your own binocular. Binoculars are also available for hire (@HK\$20) at our Peter Scott Field Studies Centre.

Code of Conduct

- √ Please come to Peter Scott Field Study Centre 10 minutes before roll call.
- √ Bounded by Agriculture, Fisheries and Conservation Department's (AFCD) permit regulation, late arrival will not be allowed access to the Nature Reserve.
- √ Never use flash when taking photographs.
- √ Mobile phone should be switched to quiet mode.
- √ Please be silence in the Reserve.
- √ Smoking and littering are not permitted.
- √ Fishing, wading or swimming are prohibited.
- √ Please protect WWF Hong Kong property.
- √ Please remain quiet in the bird watching hide, Do not poke your arms, cameras or telescopes out of the window of the hide and close all windows before leaving.
- √ Do not disturb or take away ANYTHING including plant, animal or other life form from the Reserve.
- √ Please stay with your group and follow the WWF Hong Kong staff or designated nature interpreter.

Safety Advice:

- √ Keep record of our contact telephone no.
- √ Follow the concrete path if there is one. Stay away from the bush.
- √ Avoid touching birds' dropping. When leaving, clean your shoes bottom in the foot bath at the entrance of the Reserve and wash your hands.
- √ Do not disturb any wasp net.
- √ Do not touch any leaves of plant unless advised by the interpreter.

Adverse Weather Condition:

- √ For the programme arrangement under poor weather conditions, please refer to the "Adverse Weather Condition Guidelines".



WWF® for a living planet®



參加者須知 - 米埔自然保護區

為確保活動能順利進行，務請參加者注意以下守則：

裝備：

- √ 建議穿素色衣服及長褲。
- √ 保護區的地勢平坦，參加者穿著輕便鞋履即可。
- √ 請帶備足☑飲用水，中心內設有自助飲水機。
- √ 如有需要，請帶備防蚊用品、太陽油、帽或雨具。
- √ 參加者可自行帶備望遠鏡，保護區內的訪客中心亦有望遠鏡出租，每副港幣 20 元。

遵守保護區規則：

- √ 建議於活動開始前 10 分鐘抵達米埔自然保護區遊客中心。
- √ 米埔自然保護區屬禁區範圍，必須由自然基金發出/更改漁農自然護理署許可証方可入內參觀。
- √ 在保護區內拍照時，請勿使用閃光燈。
- √ 在保護區內，請把手提電話的鈴聲關上。
- √ 保護區內請保持安靜，尤在觀鳥屋內參觀時必須保持肅靜，離開時請安靜地將門窗關好。
- √ 嚴禁吸煙及亂☑垃圾。
- √ 切勿垂釣、涉水或游泳。
- √ 切勿干擾、損毀或破壞保護區內所有設施。
- √ 在觀鳥屋內，請保持安靜；不要把手臂、望遠鏡或攝影器材伸出窗外；離開時請將所有窗戶關上。
- √ 愛護大自然，請勿騷擾或帶走保護區內任何物品，包括植物、動物或任何生命體。
- √ 活動期間切勿離開人群，必須跟隨本會職員或由本會委派的導賞員。

安全守則：

- √ 記下本中心的聯絡電話。
- √ 沿石屎路走，避免步入草叢。
- √ 不要接觸雀鳥排泄物，在離開保護區時，請在出口的消毒腳盤淹浸鞋底，並用清水清潔雙手。
- √ 不要騷擾蜂巢。
- √ 不要用手觸摸樹葉，導賞員指示除外。

惡劣天氣安排：

- √ 有關惡劣天氣下的活動安排，請參閱附頁之「惡劣天氣下的活動指引」。